
PROTOKÓŁ  NR 28 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

z dnia 6 grudnia 2021 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Świdwin na 2022 rok. 

3.Opiniowanie projektów uchwał. 

4.Wolne wnioski i zapytania. 

5 .Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.1 

Przewodnicząca Komisji M. Makowska o godz. 8:30 otworzyła posiedzenie komisji. Na 7 
członków komisji obecni byli wszyscy radni, dwoje uczestniczyło w posiedzeniu zdalnie tj. 
radna A. Szafrańska i radny K. Olszewski, natomiast pozostali członkowie obecni byli na sali 
obrad w urzędzie miasta. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocne quorum. 

Wśród zaproszonych gości obecni na posiedzeniu byli: Burmistrz Miasta P. Feliński, 
Wiceburmistrz Miasta B. Ociepa, Skarbnik Miasta M. Grad i J. Kruk dyrektor CUW. 

Ad.2 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt budżetu miasta na 2022 r. pozytywnie ( „za" 
przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 członków komisji, 2 radnych „wstrzymało się  „ od 
głosu). 

Ad.3 

Komisja nie opiniowała projektów uchwał. 

Ad.4 

Członkowie komisji pracowali nad opracowaniem planu pracy komisji na 2022 rok. 

W dalszej części radni przystąpili do zadawania pytań: 

Radny W. Grzesiak zapytał  jakie jest zagrożenie coyidowe w mieście? Od kogo mogę  
uzyskać  informację  jaka jest sytuacja w mieście? 

Burmistrz odpowiedział  radnemu, że z sariepidu. 
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Radny W. Grzesiak zapytał  czy władz miasta nie interesuje ta sprawa? 

Burmistrz odpowiedział, że interesuje, ale takie informacje ma sanepid i że to nie jest jego 
kompetencja. 

Radny W. Grzesiak zapytał  o saunę, kiedy prosty obywatel, mieszkaniec Świdwina może 
przyjść  skorzystać? Kiedy? 

Burmistrz odpowiedział, że w godzinach, kiedy morsy, bo tym się  opiekują  morsy. 
W sobotę, niedzielę  są  morsy. Burmistrz dodał, że radny robi z tego problem, bo większość  
ludzi, którzy są  zainteresowani i przychodzą  regularnie na saunę, to wszyscy wiedzą. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że podjeżdżał  pod saunę  trzy, cztery razy i nie może 
skorzystać. Radny dodał, że był  tam i w sobotę  i w niedzielę. 

Burmistrz zapytał  radnego czy chciał  skorzystać  z sauny? 

Radny W. Grzesiak odpowiedział, że tak. 

Burmistrz odpowiedział, że nie może każdy wejść, bo ktoś  będzie siedział  godzinę  w saunie 
i straci przytomność. Ktoś  się  musi tym zaopiekować, nie ~na samopas takich rzeczy 
puszczać. Burmistrz dodał, że jakby to było czynne 24 godziny, to radny by z tego nigdy nie 
skorzystał. Jest to takie bicie piany po raz kolejny. Jest to proste, zwykłe, urządzenie. 

Radna A. Kucharska dodała, że mieszkańcy pytają  gdzie mają  się  zgłosić, do kogo 
zadzwonić  po klucz. Jest to ograniczone i dlatego zwykły obywatel będzie miał  to 
ograniczone. 

Burmistrz odpowiedział, że jest pewien, że te zwykły obywatel nigdy z tego nie skorzysta. 

Radna A. Kucharska odpowiedziała, że każdy ma prawo z tego skorzystać. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się  do Burmistrza: nie chodzi o to, że my się  gniewamy, 
że jest sauna. Kłopot z sauna wyszedł  z takiego powodu, że można było zrobić  otwarty 
konkurs ofert i stowarzyszenie mogło stanąć  i to zrobić; mokna było poszukać  pieniędzy 
zewnętrznych i morsy mogły pozyskać  te środki z zewnątrz i otwierają  taką  saunę, za nią  
odpowiadają  i to by było najbardziej trafne. Jest to zrobione z naszych pieniędzy, zrobione na 
koniec roku i budzi kontrowersje, bo sposób zbierania podpisów poparcia, zaangażowanie 
burmistrza budzi zastanowienie u ludzi i stąd ta atmosfera. Jeżeli coś  jest na utrzymaniu 
miasta, podatników, to mamy prawo mieć  dostęp do informacji. 

Przewodnicząca dodała, że jak ktoś  się  zarazi gronkowcem, to też  ktoś  za to weźmie 
odpowiedzialność. Ktoś  odpowiada za dezynfekcję, za trzymanie kluczy i dlatego są  
dyskusje mieszkańców. 

Burmistrz powiedział, że każdy może wziąć  klucz, tylko niech weźmie na siebie 
odpowiedzialność. Jak pani powie, że będzie otwierała w soboty, to dam pani klucz i pani 
będzie odpowiadała. Możemy podpisać  taka umowę. Tu jest kwestia tego, że nie będzie 
chętnych, którzy będą  się  tym opiekowali. 

2 



Radna M. Stępniak powiedziała, że nie można zrzucać  odpowiedzialności na mieszkańców. 

Radna powiedziała, że była przeciwnikiem takiej organizacji całego procesu usadowienia 
sauny tam gdzie teraz jest i teraz nikt nie chce wziąć  odpowiedzialności pełnej za saunę. Nie 
może być  tak, że w tej chwili wykluczamy mieszkańców, którzy nie są  morsami, a chcieli by 
skorzystać, mówiąc, że niech pan sobie weźmie odpowiedzialność. Przepraszam, ale to jest 
sauna miasta. Miało być  na stanie PW Relax, ale jeszcze nie jest. 

Burmistrz potwierdził, że nie jest. 

Radny W. Grzesiak zapytał  czy sauna jest technicznie odebrana? 

Burmistrz odpowiedział, że tak, ale jeszcze musiały dojść  inne elementy. 

Radny W. Grzesiak dodał, że nie ma regulaminu. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że o godz. 10:14 radna A. Szafrańska opuściła 
posiedzenie komisji. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że środki na saunę  są  publiczne, więc nie ma możliwości 
wykluczania jakiejś  części mieszkańców z korzystania z niej. Muszą  więc zostać  ustalone 
takie zasady funkcjonowania, żeby każdy kto ma chęć  skorzystania z sauny, móg ł  to zrobić. 

Radna dodała, że nie powinno być  tak, że opiekują  się  tym morsy, bo nie ma na to żadnej 
podstawy. Kto weźmie na siebie odpowiedzialność  jeżeli tam się  coś  stanie? Morsy? Czy 
miasto ma z nimi zawartą  umowę? 

Burmistrz odpowiedział, że nie. 

Radna M. Stępniak powiedziała, że z tego tytułu mogą  być  wielkie problemy. 

Radny W. Grzesiak zapytał  Burmistrza czy zamek ma opinię  budowlaną  na temat stanu 
fundamentów? 

Burmistrz odpowiedział, że jest i była na ten temat rozmowa na komisji. Był  przegląd i pan 
dyrektor pokazywał  dokumenty. 

Radny W. Grzesiak powiedział, że chodzi o opinię  zewnętrznej firmy. 

Burmistrz odpowiedział, że nie będzie robił  opinii do każdego pomysłu. 

Pan R. Chaiński odpowiedział, że dziś  dostał  odpowiedź  od dyrektora na pytanie radnego i 
taką  radny dostanie odpowiedź. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kiedy place zabaw będą  miały regulaminy? Czy jest regulamin 
na pumtracku? Czy jest już  odebrany? 

Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie. 

Radny W. Grzesiak zapytał  czy pumtrack jest użytkowany? 

3 



Burmistrz odpowiedział, że pewnie tak. 

Radny W. Grzesiak zapytał  na jakiej podstawie jest użytkowany? 

Burmistrz odpowiedział, że dzieciaki zerwały taśmy. Jeszcze trzeba dokupić  tam ławki i 
kosze. 

Radny W. Grzesiak zapytał  czy mieszkańcy miasta mogą  się  dowiedzieć  jacy mieszkańcy 
miasta otrzymali nagrody z okazji działacza kultury? Radny dodał, że na BIP-ie ani na stronie 
urzędu miasta tej informacji nie ma. 

Burmistrz odpowiedział, że gazecie „Panoramie" będzie taki artykuł. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kiedy były nagrody dawane? Czy to jest tajemnica? 

Burmistrz odpowiedział  radnemu, że to nie jest żadna tajemnica. Nagrodzeni zostali R. 
Barszcz, T. Chmielewski. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kto wręczył  medale Virchoya? Burmistrz czy starosta? 

Burmistrz odpowiedział, że Stowarzyszenie Sympatyków Rudolfa Virchoya. 

Radny W. Grzesiak zapytał  kto to finansował? 

Burmistrz odpowiedział, że nie wie wszystkiego. Nie były to miejskie nagrody. 

Przewodnicząca Komisji zapytała Burmistrza czy pumtrack będzie uzupełniany? 

Burmistrz odpowiedział, że nie, bo jest to piimtrack modułowy. 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji o godz. 10:27 ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 
2~,Â 

M. I yszezuk 

Przewodnicząca Komisji: 

Monika Makowska 

 

4 


